
Raiola: Nie wierze w projekt Amerykanów

News - ASRoma.pl

Mino Raiola, jeden z najsłynniejszych agentów piłkarskich, udzielił

wywiadu dla Corriere dello Sport. Raiola, który myślał już za Sensich o

kupnie Romy, potwierdził raz jeszcze, że byłby zainteresowany taką opcją.

To prawda, że myślałeś i myślisz ciągle o kupnie Romy?

- Jeśli Roma byłaby na sprzedaż, mógłbym ją kupić razem z grupą inwestorów, gdyż

byłaby interesujący projektem. Amerykanie zrobili niewiele dla klubu Giallorossich i

nie wierzę w ich projekt. Dokładnie tak samo jak nie wierzę w projekt Interu.

Zacznijmy po kolei, od Romy. Co nie funkcjonuje?

- Do tej pory słyszę rozmowy o projekcie budowy stadionu, ale nie widzę takich

inwestycji jakie zrobiły PSG czy City. Amerykanie wydali 300-400 mln euro? Nie

wydaje mi się... Widzę kupowanie graczy, ale również ich sprzedawanie. Roma ma

dyrektora sportowego świetnego w wyławianiu talentów, ale jeśli najpierw budujesz,

a potem demontujesz wszystko, to jak chcesz się rozwinąć?

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

